

## PUBLIC NOTICE – OPEN HOUSE NOTIFICATION DU PUBLIC – JOURNÉE PORTES OUVERTES

### PROPOSED ROGERS 90 METER WIRELESS TELECOMMUNICATIONS GUYED TOWER INSTALLATION

The proposed installation is composed of a 90-meter guyed telecommunications tower.

**Location:** DESC C—37547, RM of Lakeshore, Manitoba

**Objective:** To improve wireless coverage to the community of Ochre Beach in rural Manitoba and to meet rising demands for wireless services.

**Details:** An equipment shelter will also be installed at the base of the proposed tower and the entire site will be surrounded by a security fence with a locked gated access point.

The public is invited to attend a walk-through style open house on **July 30, 2024, between 5:00pm and 7:00pm** at the **Ochre River Community Hall, located at 401 Mann St., Ochre River, MB. Comments to be accepted 14 days following the open house.**

Tower Installation Project  
Projet d'installation de communication sans fil  
Reference: W6724A Ochre Beach  
Rogers Communications Inc.  
c/o Evolve Surface Strategies Inc.  
Unit A, 2151 Portage Avenue  
Winnipeg, MB R3J 0L4  
Toll Free: 1-888-912-2640  
E: [comments@evolvesurface.com](mailto:comments@evolvesurface.com)

Land Use Authority contact:  
Rural Municipality of Lakeshore  
Box 40, 206 Mackenzie Avenue  
Ochre River, MB R0L 1K0  
T: 204-733-2423  
F: 204-733-2259  
E: [info@rmoflakeshore.ca](mailto:info@rmoflakeshore.ca)



### ROGERS PROPOSÉ TÉLÉCOMMUNICATIONS SANS FIL 90 MÈTRES INSTALLATION DE TOUR GUYÉE

L'installation proposée est composée d'une tour de télécommunication haubanée de 90 mètres.

**Lieu :** DESC C—37547, RM de Lakeshore, Manitoba

**Objectif :** Améliorer la couverture sans fil de la communauté d'Ochre Beach, dans les régions rurales du Manitoba, et répondre à la demande croissante de services sans fil.

**Détails :** Un cabinet d'équipements sera aussi aménagé à la base de la tour et l'ensemble du site sera ceinturé d'une clôture de sécurité et d'une entrée verrouillée.

Le public est invité à assister à une journée portes ouvertes sous forme de visite libre le **30 juillet 2024, entre 17 h 00 et 19 h 00**, à la **Ochre River Community Hall, située au 401 Mann St., Ochre River, MB. Commentaires seront acceptés pendant 14 jours suivant la journée portes ouvertes.**

